

Přehled zpráv

Slezská univerzita v Opavě	4
1. V Karviné vznikne EDEN Silesia. Kombinace turistické atrakce a výzkumné instituce.....	5
Online • cs.zwrot.cz (Zprávy / Politika) • 12. 3. 2022, 10:54	
2. Podívejte se poprvé na EDEN Silesia. Obří skleníky budou na Karvinsku	5
Online • tv.idnes.cz (Zprávy / Politika) • 12. 3. 2022, 7:30	
3. Podívejte se poprvé na EDEN Silesia. Obří skleníky budou na Karvinsku	5
Online • lidovky.cz (Zprávy / Politika) • 12. 3. 2022, 7:30	
4. Projekt obřích skleníků na Karvinsku začne. Hotovo musí být v roce 2027	5
Online • idnes.cz/ostrava (Regionální zprávy) • 12. 3. 2022, 7:30	
5. Projekt obřích skleníků na Karvinsku začne. Hotovo musí být v roce 2027	6
Online • impuls.cz/regiony (Regionální zprávy) • 12. 3. 2022, 7:30	
6. Evoluce v Karviné. Obří skleníky přilákají turisty z celé Evropy	6
Online • patriotmagazin.cz (Ekonomika / Finance / Právo) • 12. 3. 2022, 7:04	
7. Ve Vlastivědném muzeu vystavuje fotografický surrealista Kubík.....	6
Online • olomouc.cz (Regionální zprávy) • 12. 3. 2022, 2:02	
8. Slezská univerzita je o krok blíž k Edenu Silesia.....	6
Tisk • Právo - Střední a Východní Morava; str. 17 (Zprávy / Politika) • 12. 3. 2022	
9. Projekt EDEN začíná, hotovo musí být v roce 2027.....	7
Tisk • MF Dnes - Moravskoslezský; str. 14 (Zprávy / Politika) • 12. 3. 2022	
10. Studie ukáže, zda lze na Karvinsku uskutečnit projekt Eden se skleníky simulujícími různé klimatické podmínky	7
Online • ekolist.cz (Jiné) • 11. 3. 2022, 14:25	
11. Moravskoslezský kraj: Karviná ožije, nad Barborou bude stát vzdělávací a vědecký park.....	7
Online • parlamentnilisty.cz (Zprávy / Politika) • 11. 3. 2022, 13:30	
12. Karviná ožije. Nad Barborou bude stát vzdělávací a vědecký park. Spolupráci potvrdili i angličané	7
Online • msk.cz (Regionální zprávy) • 11. 3. 2022, 13:20	
13. Jaké nejzajímavější vesmírné úkazy nás čekají do konce roku 2022?	8
Online • dotyk.cz (Zprávy / Politika) • 11. 3. 2022, 8:23	
14. Jaké nejzajímavější vesmírné úkazy nás čekají do konce roku 2022?	8
Online • msn.com/cs-cz (Zprávy / Politika) • 11. 3. 2022, 8:23	
15. Evhenija chce pracovat a zůstat.....	8

Tisk • Opavský a Hlučinský deník; str. 2 (Regionální zprávy) • 11. 3. 2022

16. Do maloměstské galerie doléhá křik z ulice, důkladná fotografická díla střídají rychle nasnímané momentky.....	8
Online • vikend.hn.cz (Zprávy / Politika) • 11. 3. 2022, 0:00	
17. Do maloměstské galerie doléhá křik z ulice.....	9
Tisk • Hospodářské noviny - Víkend; str. 13 (Zprávy / Politika) • 11. 3. 2022	
18. Třistatřicet tři: Účtování a počty	9
Televize • ČT art - další pořady (ČT art) • 10. 3. 2022, 22:40	
19. Kuchařky z Karviné dělají přesčas a pracují i o víkendech. Začaly vařit pro ukrajinské uprchlíky	9
Online • irozhlas.cz (Zprávy / Politika) • 10. 3. 2022, 19:55	
20. Hlavní zprávy - rozhovory a komentáře.....	9
Rozhlas • ČRo Radiožurnál (Český rozhlas) • 10. 3. 2022, 18:10	
21. Město Kopřivnice - Kopřivnické noviny ze dne 10.03.2022 - Trio opavských stand-up komiků vyhlásí Poplach	10
Online • koprivnice.cz (Regionální zprávy) • 10. 3. 2022, 12:40	
22. Žila na hranici Luhanska a říká: Poznám, kdy střílí do vzduchu a kdy po lidech.....	10
Online • karvinsky.denik.cz (Regionální zprávy) • 10. 3. 2022, 5:00	
23. Bílovec chystá obnovu zámecké kuchyně	10
Tisk • Právo - Střední a Východní Morava; str. 22 (Zprávy / Politika) • 10. 3. 2022	
24. Trio opavských stand-up komiků vyhlásí Poplach.....	10
Tisk • Kopřivnické noviny; str. 4 (Regionální zprávy) • 10. 3. 2022	
25. Kultura - Prostějov.....	11
Online • pvnovinky.cz (Regionální zprávy) • 9. 3. 2022, 0:55	
26. Dva druhy maturit. Ministerstvo školství připravuje novelu zákona.....	11
Online • vysokeskoly.cz (Jiné) • 9. 3. 2022, 0:10	
27. Kultura pro Ostravu – Ostrava pro kulturu	11
Tisk • Ostravská radnice!!!; str. 4 (Regionální zprávy) • 8. 3. 2022	
28. Lidé vyjádřili podporu Ukrajině	11
Tisk • Region Opavsko; str. 3 (Regionální zprávy) • 8. 3. 2022	
29. Vernisáž otevřela MŮJ SVĚT	12
Tisk • Region Opavsko; str. 14 (Regionální zprávy) • 8. 3. 2022	
30. Debata na téma mezní situace v lidském životě	12
Tisk • Region Opavsko; str. 14 (Regionální zprávy) • 8. 3. 2022	
31. Respekt, ohled a úcta. FN Olomouc zjišťovala spokojenost hospitalizovaných pacientů	12

Online • fnol.cz (Zdravotnictví / Medicína) • 7. 3. 2022, 10:51

32. Holena ze Tří bratrů šla s kůží na trh: Ukázala zadeček a novou kérku pod prsem! 12

Online • blesk.cz (Společenské) • 7. 3. 2022, 5:00

33. Dopad COVID-19 na mezinárodní obchod jako nová výzva v odborné výuce vysokoškolských studentů 13

Online • dotaceeu.cz (Podnikání / Marketing / PR) • 7. 3. 2022, 2:10

34. Lidé a podniky 13

Tisk • Euro; str. 56, 57 (Ekonomika / Finance / Právo) • 7. 3. 2022

35. Tři úžasné Ostravanky, na které se málem zapomnělo. Jejich příběhy vás ohromí 13

Online • patriotmagazin.cz (Ekonomika / Finance / Právo) • 6. 3. 2022, 9:23

36. Jan Vlček – Poločas rozpadu 14

Online • artmap.cz (Kultura / Umění) • 28. 2. 2022, 1:10

Slezská univerzita v Opavě

1. V Karviné vznikne EDEN Silesia. Kombinace turistické atrakce a výzkumné instituce

Online • **cs.zwrot.cz** (Zprávy / Politika) • 12. 3. 2022, 10:54

Autor: **Halina Szczotka** • Rubrika: **Karviná**

Odkaz: <https://cs.zwrot.cz/2022/03/v-karvine-vznikne-eden-silesia-kombinace-turisticke-atrakce-a-vyzkumne-institute/>

..., dalším projektem má být ten na Karvinsku. Jeho nositelem je **Slezská univerzita v Opavě**. Realizátorem **Slezská univerzita v Opavě** „Slezská univerzita se při sestavování svého záměru projektu inspirovala dvacetiletými zkušenostmi z provozování prvotního projektu EDEN z Velké Británie, na jehož počátku existovalo jen území zdevastované těžbou kaolínu a na konci...

2. Podívejte se poprvé na EDEN Silesia. Obří skleníky budou na Karvinsku

Online • **tv.idnes.cz** (Zprávy / Politika) • 12. 3. 2022, 7:30

Vydavatel: **MAFRA, a.s. (cz-45313351)** • Rubrika: **iDNES.tv**

Odkaz: https://tv.idnes.cz/domaci/podivejte-se-poprve-na-eden-silesia-obri-skleniky-budou-na-karvinsku.V220311_182946_idnestv_jda

... uhlí. Na projektu spolupracují Moravskoslezský kraj, Karviná a **Slezská univerzita** Opava, nyní dostali souhlas od anglických tvůrců projektu, který tam úspěšně funguje už dvacet let. video: Fiala Architects ...

3. Podívejte se poprvé na EDEN Silesia. Obří skleníky budou na Karvinsku

Online • **lidovky.cz** (Zprávy / Politika) • 12. 3. 2022, 7:30

Vydavatel: **MAFRA, a.s. (cz-45313351)**

Odkaz: https://www.lidovky.cz/video-idnes.aspx?idvideo=V220311_182946_idnestv_jda

... uhlí. Na projektu spolupracují Moravskoslezský kraj, Karviná a **Slezská univerzita** Opava, nyní dostali souhlas od anglických tvůrců projektu, který tam úspěšně funguje už dvacet let. Autor: video: Fiala Architects ...

4. Projekt obřích skleníků na Karvinsku začne. Hotovo musí být v roce 2027

Online • **idnes.cz/ostrava** (Regionální zprávy) • 12. 3. 2022, 7:30

Vydavatel: **MAFRA, a.s. (cz-45313351)** • Autor: **Josef Gabzdyl** • Rubrika: **Ostrava - Ostrava - zprávy**

Odkaz: https://www.idnes.cz/ostrava/zpravy/eden-silesia-karvina-unucka-skleniky-slezska-univerzita.A220312_062453_ostrava-zpravy_jog

... to zásadní krok. Nyní budeme pokračovat studií proveditelnosti, kterou zpracuje **Slezská univerzita**. Krajské zastupitelstvo nyní na studii bude schvalovat dvacet milionů korun," uvedl krajský náměstek Jakub Unucka. Upozornil, že dotační podmínky určují ukončení stavby do pěti let, tedy do roku 2027. Skleníky, takzvané biomy, fungují od roku 2001 v anglickém...

5. Projekt obřích skleníků na Karvinsku začne. Hotovo musí být v roce 2027

Online • impuls.cz/regiony (Regionální zprávy) • 12. 3. 2022, 7:30

Vydavatel: **LONDA spol. s r. o. (cz-49241931)** • Autor: **Josef Gabzdyl** • Rubrika: **Rádio Impuls - Moravskoslezský kraj**

Odkaz: https://www.impuls.cz/regiony/moravskoslezsky-kraj/eden-silesia-karvina-unucka-skleniky-slezska-univerzita.A220312_073006_imp-moravskoslezsky_kov

... to zásadní krok. Nyní budeme pokračovat studií proveditelnosti, kterou zpracuje **Slezská univerzita**. Krajské zastupitelstvo nyní na studii bude schvalovat dvacet milionů korun," uvedl krajský náměstek Jakub Unucka. Upozornil, že dotační podmínky určují ukončení stavby do pěti let, tedy do roku 2027. Skleníky, takzvané biomy, fungují od roku 2001 v anglickém...

6. Evoluce v Karviné. Obří skleníky přilákají turisty z celé Evropy

Online • patriotmagazin.cz (Ekonomika / Finance / Právo) • 12. 3. 2022, 7:04

Vydavatel: **Patrioti MSK, z. s. (cz-02711818)** • Autor: **Petr Sobol**

Odkaz: <https://www.patriotmagazin.cz/evoluce-v-karvine-obri-skleniky-prilakaji-turisty-z-cele-evropy>

... **univerzita v Opavě**. „Cornwall byl původně zcela závislý na těžbě cínu a kaolínu. Nyní je to rajská zahrada se třemi tisíci druhů rostlin a obrovskými přínosy pro místní ekonomiku. Naší vizí je přinést stejné benefity pro Karvinsko – zejména přetvořit a uzdravit velkou část krajiny zničené hornickou minulostí a vybudovat vzdělávací a výzkumné kapacity zaměřené na...

7. Ve Vlastivědném muzeu vystavuje fotografický surrealista Kubík

Online • olomouc.cz (Regionální zprávy) • 12. 3. 2022, 2:02

Vydavatel: **NEJLEPŠÍ ADRESA a.s. (cz-28592026)** • Autor: **roc**

Odkaz: <https://www.olomouc.cz/zpravy/clanek/Ve-Vlastivednem-muzeu-vystavuje-fotograficky-surrealista-Kubik-33948>

...Ve Vlastivědném muzeu vystavuje fotografický surrealista Kubík 12.3.2022 Autor: roc Ve Vlastivědném muzeu byla otevřena výstava Otisky a (ne)znamení šternberského fotografa Romana Kubíka. K vidění bude až do poloviny května. Fotograf a výtvarník Roman Kubík (*1961) žije ve Šternberku. Absolvoval Filosofickou fakultu **Slezské univerzity v Opavě** obor...

8. Slezská univerzita je o krok blíž k Edenu Silesia

Tisk • **Právo - Střední a Východní Morava**; str. 17 (Zprávy / Politika) • 12. 3. 2022

Vydavatel: **BORGIS a.s. (cz-00564893)** • Autor: **Pavel Karban**

Odkaz: [náhled](#)

...Slezská univerzita je o krok blíž k Edenu Silesia Už na konci léta chce mít **Slezská univerzita v Opavě** (SU) v ruce studii proveditelnosti k projektu Eden Silesia, který propojí vědu, výzkum, vzdělání a turismus. Vzniknout má v lokalitě Nad Barborou na okraji Karviné. Náklady na vybudování unikátního parku mají dosáhnout až tři miliard korun, většinu uhradí...

9. Projekt EDEN začíná, hotovo musí být v roce 2027

Tisk • MF Dnes - Moravskoslezský; str. 14 (Zprávy / Politika) • 12. 3. 2022

Vydavatel: **MAFRA, a.s. (cz-45313351)** • Autor: **Josef Gabzdyl**

Odkaz: [náhled](#)

... to zásadní krok. Nyní budeme pokračovat studií proveditelnosti, kterou zpracuje **Slezská univerzita**. Krajské zastupitelstvo nyní na studii bude schvalovat dvacet milionů korun," uvedl krajský náměstek Jakub Unucka. Upozornil, že dotační podmínky určují ukončení stavby do pěti let, tedy do roku 2027. Skleníky, takzvané biomy, fungují od roku 2001 v anglickém...

10. Studie ukáže, zda lze na Karvinsku uskutečnit projekt Eden se skleníky simulujícími různé klimatické podmínky

Online • ekolist.cz (Jiné) • 11. 3. 2022, 14:25

Vydavatel: **BEZK, z.s. (cz-45251461)** • Autor: **ČTK**

Odkaz: <https://ekolist.cz/cz/zpravodajstvi/zpravy/studie-ukaze-zda-lze-na-karvinsku-uskutecnit-projekt-eden-se-skleniky-simulujicimi-ruzne-klimaticke-podminky>

..., Moravskoslezského kraje a **Slezské univerzity**, která bude nositelem projektu. Eden Silesia je inspirovaný Eden Projectem, který vznikl na území po těžbě kaolinu v anglickém hrabství Cornwall, tedy v prostředí podobném současnému Karvinsku. Stalo se tam z něj turisticky atraktivní místo s obrovskými přínosy pro místní ekonomiku. Podobné ambice jsou i na Karvinsku, v okrese s...

11. Moravskoslezský kraj: Karviná ožije, nad Barborou bude stát vzdělávací a vědecký park

Online • parlamentnilisty.cz (Zprávy / Politika) • 11. 3. 2022, 13:30

Vydavatel: **OUR MEDIA a.s. (cz-28876890)** • Rubrika: **Tiskové zprávy**

Odkaz: <https://www.parlamentnilisty.cz/zpravy/tiskovezpravy/Moravskoslezsky-kraj-Karvina-ozije-nad-Barborou-bude-stat-vzdelavaci-a-vedecky-park-695548>

... sjíždějí nejen z Británie, ale i z Evropy a dalších koutů planety, poznání nejrozličnějších biotopů. Jsou v nich vytvořena prostředí vhodná pro nejrozličnější druhy rostlin i pro vzácné druhy motýlů a hmyzu. Cornwallským EDENem se inspirovali i v dalších částech světa, dalším projektem má být ten na Karvinsku. Jeho nositelem je **Slezská univerzita v Opavě**. „Slezská...

12. Karviná ožije. Nad Barborou bude stát vzdělávací a vědecký park. Spolupráci potvrdili i angličané

Online • msk.cz (Regionální zprávy) • 11. 3. 2022, 13:20

Odkaz: https://www.msk.cz/cs/temata/chytry_region/karvina-ozije--nad-barborou-bude-stat-vzdelavaci-a-vedecky-park--spolupraci-potvrdili-i-anglicane-10864/

... být ten na Karvinsku. Jeho nositelem je **Slezská univerzita v Opavě**. Slezská univerzita společně s Moravskoslezským krajem a statutárním městem Karviná jedná se zástupci britského EDEN Project už více než rok. Hlavním tématem je nejen poskytnutí licence pro EDEN Silesia, ale také realizace studie proveditelnosti tohoto ambiciózního projektu. Britští odborníci...

13. Jaké nejzajímavější vesmírné úkazy nás čekají do konce roku 2022?

Online • **dotyk.cz** (Zprávy / Politika) • 11. 3. 2022, 8:23

Vydavatel: **VLTAVA LABE MEDIA a.s. (cz-01440578)** • Autor: **Lenk Samuela**

Odkaz: <https://www.dotyk.cz/magazin/vesmirne-ukazy-2022-30000311.html>

... severovýchodním až východním obzorem," radí astronom a fotograf Petr Horálek z Fyzikálního ústavu **Slezské univerzity v Opavě**. Slunce má asi ztracené dvojče s planetami podobnými Zemi. Může na nich být život Lenka Samuely 7. březen 2022 četba na 3 minuty Červenec 13. července 2022 se před půl desátou večer můžete těšit na superúplněk. Měsíc bude v té době jen 357...

14. Jaké nejzajímavější vesmírné úkazy nás čekají do konce roku 2022?

Online • **msn.com/cs-cz** (Zprávy / Politika) • 11. 3. 2022, 8:23

Autor: **Lenk Samuela**

Odkaz: <https://www.msn.com/cs-cz/zpravy/historie/jak%3a9-nejzaj%3adnav%4%9bj%5a1%3ad-vesm%3adn%3a9-%3abakazy-n%3a1s-%4%8dekaj%3ad-do-konce-roku-2022/ar-AAUV6Ab?li=BB0oSYI>

... Petr Horálek z Fyzikálního ústavu **Slezské univerzity v Opavě**. Červenec 13. července 2022 se před půl desátou večer můžete těšit na superúplněk. Měsíc bude v té době jen 357 tisíc kilometrů od nás. Bude tak vypadat větší, než je běžné. Srpen Milovníci padajících hvězd se i letos dočkají. V noci z 12. na 13. srpna bude vrcholit tradiční roj Perseid. Bohužel...

15. Evhenija chce pracovat a zůstat

Tisk • **Opavský a Hlučínský deník**; str. 2 (Regionální zprávy) • 11. 3. 2022

Vydavatel: **VLTAVA LABE MEDIA a.s. (cz-01440578)**

Odkaz: [náhled](#)

... urazily za tři dny a ze čtvrtka na pátek 4. března nocovaly ve středisku pro uprchlíky ve Vyšních Lhotách pod Beskydy. Pořádně se vyspaly až z pátku na sobotu ve svém dočasném útočišti na kolejích **Obchodně podnikatelské fakulty** v Karviné, kde jsou spolu s dalšími 60 lidmi, kteří prchli před válkou z Ukrajiny ubytováni. Ovšem ještě v sobotu odpoledne je na nich...

16. Do maloměstské galerie doléhá křik z ulice, důkladná fotografická díla střídají rychle nasnímané momentky

Online • **vikend.hn.cz** (Zprávy / Politika) • 11. 3. 2022, 0:00

Vydavatel: **Economia, a.s. (cz-28191226)** • Autor: **Ivan Hartman** • Rubrika: **Vikend**

Odkaz: <https://vikend.hn.cz/c1-67044140-do-malomestske-galerie-doleha-krik-z-ulice-dukladna-fotograficka-dila-stridaji-rychle-nasnimane-momentky>

... ženou, do níž se v jejím prostředí za použití převleků stylizuje. A Stein s Issou zachycují v cyklu Beautyfashion pózující anonymní lidi z ulice. Podobně, jako to v sérii Český člověk začali od roku 1982 dělat Jan Malý, Jiří Poláček a Ivan Lutterer. Časosběrné focení pak na výstavě, která potrvá do 15. května, zastupuje také pedagog **Institutu tvůrčí fotografie**...

17. Do maloměstské galerie doléhá křik z ulice

Tisk • Hospodářské noviny - Víkend; str. 13 (Zprávy / Politika) • 11. 3. 2022

Vydavatel: **Economia, a.s. (cz-28191226)** • Autor: **Ivan Hartman**

Odkaz: [náhled](#)

.... Časosběrné focení pak na výstavě, která potrvá do 15. května, zastupuje také pedagog **Institutu tvůrčí fotografie** v Opavě Pavel Mára. Panel se třemi triptychy vycizelovaných portrétů autorovy matky, které vznikaly v letech 1991, 2011 a 2021, doléhá na diváka s nebyvalou důvěryhodností. A především: návštěvník nehledí do časem se proměňujících tváří jemu neznámé ženy...

18. Třistatřicettři: Účtování a počty

Televize • ČT art - další pořady (ČT art) • 10. 3. 2022, 22:40

Vydavatel: **ČESKÁ TELEVIZE (cz-00027383)**

Odkaz: <https://www.ceskatelevize.cz/porady/1096008034-tristatricetttri/222562254200002/>

... čtyřech desítkách jezdeckých soch v české a moravské zemi. A pak už jsem tam dával nejlepší básničky, které vyšly v "Divokém víně". A nejlepší fotky, které vyšly v "Divokém víně". Tak za těmi fotkami si můžu úplně stát, protože to je Jaroslav Kučera, **Jindra Štreit**. -Tady je zrovna **Jindra Štreit**. -Jindra Buxbaum a tak podobně. Ale ty...

19. Kuchařky z Karviné dělají přesčas a pracují i o víkendech. Začaly vařit pro ukrajinské uprchlíky

Online • irozhlas.cz (Zprávy / Politika) • 10. 3. 2022, 19:55

Vydavatel: **ČESKÝ ROZHLAS (cz-45245053)** • Autor: **Andrea Čánová**

Odkaz: <https://www.irozhlas.cz/zivotni-styl/spolecnost/ukrajina-rusko-uprchlici-karvina-kucharka-jidlo-valka-invaze-2203101955-voj>

... pro školáky, teď si na jejich dobrotách pochutnávají i ukrajinští váleční uprchlíci, kteří našli útočiště na kolejích **Slezské univerzity**. Ze školní jídelny jim snídaně, obědy i večere vozí v termoboxech svým autem obětavý školník. Sehraná parta z jídelny karvinské školy Prameny pracuje bez ustání. Karviná 19:55 10. března 2022 „Dneska máme celerovou polévku...

20. Hlavní zprávy - rozhovory a komentáře

Rozhlas • ČRo Radiožurnál (Český rozhlas) • 10. 3. 2022, 18:10

Vydavatel: **ČESKÝ ROZHLAS (cz-45245053)**

Odkaz: [náhled](#)

...Hlavní zprávy - rozhovory a komentáře Vladimír Kroc, moderátor: Ze dne na den se kvůli válce na Ukrajině změnil i život pětici karvinských kuchařek, počet jejich strážníků se mnohonásobně zvýšil, kdo jsou tvářili jen pro školáky, teď jsi na jejich dobrotách pochutnávají i ukrajinští váleční uprchlíci, kteří našli útočiště na kolejích **Slezské univerzity**...

21. Město Kopřivnice - Kopřivnické noviny ze dne 10.03.2022 - Trio opavských stand-up komiků vyhlásí Poplach

Online • **koprivnice.cz** (Regionální zprávy) • 10. 3. 2022, 12:40

Odkaz: <http://www.koprivnice.cz/index.php?id=koprivnicke-noviny-koprivnice&tema=trio-opavskych-stand-up-komiku-vyhlasi-poplach&clanek=29400>

.... Skupinu dali dohromady v roce 2018 tehdejší studenti **Slezské univerzity**. Název Poplach je akronymem jmen jeho zakladatelů Adama POštolky, Jakuba PLAskury a smíCHu. Dvojici zakladatelů následně doplnil moderátor Matěj Straka. Občas s Poplachem vystupovali principál ostravského kabaretu Hrdobci Jakub Horák, Fatima Kostková, Tereza Kavecká a další. Hostem jejich...

22. Žila na hranici Luhanska a říká: Poznám, kdy střílí do vzduchu a kdy po lidech

Online • **karvinsky.denik.cz** (Regionální zprávy) • 10. 3. 2022, 5:00

Vydavatel: **VLTAVA LABE MEDIA a.s. (cz-01440578)** • Autor: **Tomáš Januszek** • Rubrika: **Zprávy**

Odkaz: https://karvinsky.denik.cz/zpravy_region/ukrajinka-pribeh-karvina-zivot-v-cesku-20220310.html

... Kyjev, Lvov a Slovensko dlouhou 1700 kilometrů ženy urazily za tři dny a ze čtvrtka na pátek 4. března nocovaly ve středisku pro uprchlíky ve Vyšních Lhotách pod Beskydami. Pořádně se vyspaly až z pátku na sobotu ve svém dočasném útočišti na kolejích **Obchodně podnikatelské fakulty** v Karviné, kde jsou spolu s dalšími 60 lidmi, kteří prchli před válkou z Ukrajiny...

23. Bílovec chystá obnovu zámecké kuchyně

Tisk • **Právo - Střední a Východní Morava**; str. 22 (Zprávy / Politika) • 10. 3. 2022

Vydavatel: **BORGIS a.s. (cz-00564893)** • Autor: **Aleš Honus** • Rubrika: **SEVERNÍ A STŘEDNÍ MORAVA A SLEZSKO**

Odkaz: [náhled](#)

... různým kulinářským akcím, aby mohli lidé ochutnat recepty našich předků. Chceme proto mimo jiné navázat spolupráci s profesorkou Irenou Korbelářovou ze **Slezské univerzity**, která se zabývá právě kulinární historií," řekla Juřicová. Obnova bude pokračovat. Náklady na projekt pokračující rekonstrukce prvního podzemního podlaží, jenž kromě rekonstrukce historické...

24. Trio opavských stand-up komiků vyhlásí Poplach

Tisk • **Kopřivnické noviny**; str. 4 (Regionální zprávy) • 10. 3. 2022

Vydavatel: **Město Kopřivnice (cz-00298077)**

Odkaz: [náhled](#)

.... Feministky či zažraní fandové jediné politické pravdy by na naši show měli chodit jen s posvěcením svého ošetřujícího lékaře," vzkazují svým potenciálním divákům komici z Poplachu. Skupinu dali dohromady v roce 2018 tehdejší studenti **Slezské univerzity**. Název Poplach je akronymem jmen jeho zakladatelů Adama POšťolky, Jakuba PLaskury a smíCHu. Dvojici...

25.Kultura - Prostějov

Online • **pvnovinky.cz** (Regionální zprávy) • 9. 3. 2022, 0:55

Vydavatel: **Prostějovské novinky 2011 (cz-)**

Odkaz: <https://pvnovinky.cz/kultura/19282-v-duze-hraje-barvamiav%C4%9B>

... Olomouckého kraje pro oblast... Tip na výlet. Štreitovy fotografie ukazují svět Charity s minulostí Fotograf **Jindřich Štreit** se s olomouckou Charitou setkává již řadu let. „Vážím si jejich aktivit, a to jak v Olomouci, tak i za hranicemi republiky. Jedním z projektů, na kterém jsme spolupracovali, byl cyklus fotografií Kde domov můj. Týkal se problematiky...

26. Dva druhy maturit. Ministerstvo školství připravuje novelu zákona

Online • **vysokeskoly.cz** (Jiné) • 9. 3. 2022, 0:10

Vydavatel: **EDUroute s.r.o. (cz-06310427)**

Odkaz: <https://www.vysokeskoly.cz/clanek/dva-druhy-maturit-ministerstvo-skolstvi-pripravuje-novelu-zakona>

... přistupuje škola, na niž je přijat. Obecně vysoké školy v tomto směru k zájemcům o studium přistupují vstřícně. Nemoc nebo jednoduše smůla na otázku. Důsledek? K maturitě musíte na podzim. ... Studentští ambasadoři pomáhají zájemcům o studium na univerzitě. Přibližně polovina studentů českých vysokých škol své studium vzdá v prvním ročníku. **Slezská univerzita v Opavě**...

27.Kultura pro Ostravu – Ostrava pro kulturu

Tisk • **Ostravská radnice!!!**; str. 4 (Regionální zprávy) • 8. 3. 2022

Vydavatel: **Statutární město Ostrava (cz-00845451)**

Odkaz: [náhled](#)

... nové. Podpořeno bylo 11 žadatelů v celkové výši 962 000 korun. Mezi novinkami se můžeme těšit na oživení Frýdlantských mostů v rámci happeningu PodChod z dílny studentů **Slezské univerzity v Opavě** za spolupráce s ostravskými umělci. Nevšední zážitek slibuje hudební festival FestLes, který přinese program s hvězdami alternativní scény. Mezi desítkami podpořených...

28. Lidé vyjádřili podporu Ukrajině

Tisk • **Region Opavsko**; str. 3 (Regionální zprávy) • 8. 3. 2022

Vydavatel: **Vydavatelství STISK spol. s r.o. (cz-26826453)**

Odkaz: [náhled](#)

... Mendelova gymnázia Monika Klapková, předseda spolku MAS Opavsko Jiří Krist, opavský básník Ondřej Hložek, studenti **Slezské univerzity** a další. Zprávy z místa dění pak zprostředkovala ukrajinská rodačka Anastasie Žijící v Opavě. (tep) Někteří účastníci přišli na shromáždění s výmluvnými transparenty. Foto: Josef Jirásko ...

29. Vernisáž otevřela MŮJ SVĚT

Tisk • Region Opavsko; str. 14 (Regionální zprávy) • 8. 3. 2022

Vydavatel: **Vydavatelství STISK spol. s r.o. (cz-26826453)**

Odkaz: [náhled](#)

...Vernisáž otevřela MŮJ SVĚT OPAVA Výstava vítězných fotografií 14. ročníku fotosoutěže MŮJ SVĚT bude až do 4. dubna k vidění v Historické výstavní budově Slezského zemského muzea v Opavě. Na vernisáži ji minulý čtvrtek slavnostně zahájil patron soutěže profesor Jindřich Štreit spolu s pedagogem **Institutu tvůrčí fotografie** Slezské univerzity Jiřím...

30. Debata na téma mezní situace v lidském životě

Tisk • Region Opavsko; str. 14 (Regionální zprávy) • 8. 3. 2022

Vydavatel: **Vydavatelství STISK spol. s r.o. (cz-26826453)**

Odkaz: [náhled](#)

...Debata na téma mezní situace v lidském životě OPAVA Diskuzní večer pod názvem „Mezní situace mnohdy ukážou cestu“ pořádá ve čtvrtek 10. března v 17 hodin Kupe ve spolupráci s **Fakultou veřejných politik** Slezské univerzity v Opavě a Charitou Opava. Na vážná témata budou diskutovat fotograf a vysokoškolský pedagog Jindřich Štreit, vedoucí denního stacionáře...

31. Respekt, ohled a úcta. FN Olomouc zjišťovala spokojenost hospitalizovaných pacientů

Online • fnol.cz (Zdravotnictví / Medicína) • 7. 3. 2022, 10:51

Odkaz: <https://www.fnol.cz/aktuality/respekt-ohled-a-ucta-fn-olomouc-zjistovala-spokojenost-hospitalizovanych-pacientu>

... zdravotnictví ČR. Ve FN Olomouc se průzkumu zúčastnilo 31 oddělení lůžkové péče, výsledná průměrná známka byla 1,22 a celková spokojenost pacientů vyjádřená na 1717 odevzdaných dotaznících činila 94,62 %. Archivní foto z cyklu Na URGENT!, **Jindřich Štreit** „To, jak se u nás nejen hospitalizovaní pacienti cítí, vnímáme jako nedílnou součást léčebného procesu. Naše...

32. Holena ze Tří bratrů šla s kůží na trh: Ukázala zadeček a novou kérku pod prsem!

Online • blesk.cz (Společenské) • 7. 3. 2022, 5:00

Vydavatel: **CZECH NEWS CENTER a.s. (cz-02346826)** • Autor: **Iara** • Rubrika: **České celebrity**

Odkaz: <https://www.blesk.cz/clanek/celebrity-ceske-celebrity/705649/holena-ze-tri-bratru-sla-s-kuzi-na-trh-ukazala-zadecek-a-novou-kerku-pod-prsem.html>

... se opět začala věnovat tomu, co má vystudované. Před lety úspěšně zakončila bakalářské studium na Slezské univerzitě v Opavě, kde studovala na **Institutu tvůrčí fotografie**. Doláková je známá tím, že pro ni témata jako sexualita nebo menstruace rozhodně nejsou tabu. „Měla jsem nejmén 42 kilo a teď ani nevím, kolik mám...60? Je to poprvé, co jsem pózovala v...“

33. Dopad COVID-19 na mezinárodní obchod jako nová výzva v odborné výuce vysokoškolských studentů

Online • dotaceeu.cz (Podnikání / Marketing / PR) • 7. 3. 2022, 2:10

Odkaz: <https://www.dotaceeu.cz/cs/statistiky-a-analyzy/mapa-projektu/projekty/11-interreg-v-a-ceska-republika-polsko/11-3-vzdelani-a-kvalifikace/dopad-covid-19-na-mezinarodni-obchod-jako-nova-vyz?feed=11-INTERREG-V-A-Ceska-republika-Polsko>

... je uspořádat 2 workshopy a připravit společnou česko-polskou publikaci věnovanou česko-polskému zahraničnímu obchodu. Sekundární cílovou skupinou jsou akademičtí pracovníci ze **Slezské univerzity v Opavě** a Ekonomické univerzity ve Wroclavi. Schválené finanční prostředky ...

34. Lidé a podniky

Tisk • Euro; str. 56, 57 (Ekonomika / Finance / Právo) • 7. 3. 2022

Vydavatel: **New Look Media s.r.o. (cz-06162894)** • Rubrika: **Panorama**

Odkaz: [náhled](#)

..., Skanska Property Czech Republic a JLL. Je absolventkou **Slezské univerzity v Opavě**, kde vystudovala anglickou filologii. Hovoří anglicky, francouzsky a německy. Mezi její zájmy patří rekreační sport a cestování. CarTec Group Tomáš Vozáb • group marketing director CarTec Group, která v Česku zastupuje všechny značky z portfolia BMW Group, má nového šéfa...

35. Tři úžasné Ostravanky, na které se málem zapomnělo. Jejich příběhy vás ohromí

Online • patriotmagazin.cz (Ekonomika / Finance / Právo) • 6. 3. 2022, 9:23

Vydavatel: **Patrioti MSK, z. s. (cz-02711818)** • Autor: **Petr Broulík**

Odkaz: <https://www.patriotmagazin.cz/pohadkarka-zabita-v-osvetimi-zamecka-pani-a-mecenaska-tri-zeny-z-ostravy-se-dockaji-pametnich-desek>

... to nebyla žádná snobka, ale sociálně zaměřená a vnímavá žena," připomíná Ilona Rozehnalová, šéfka spolku Fiducia. Zkáze podlehl nejen zámek v Třebovicích, ale také rodinný archiv Marie Stony. Odborný zájem o její dílo se probudil až v posledních dvou desetiletích. V roce 2014 vydala **univerzita v Opavě** objevnou publikaci Martina Pelce Maria Stona und ihr...

36. Jan Vlček – Poločas rozpadu

Online • artmap.cz (Kultura / Umění) • 28. 2. 2022, 1:10

Vydavatel: **Artmap, z.s. (cz-22906339)**

Odkaz: <https://www.artmap.cz/jan-vlcek-polocas-rozpadu/>

...Jan Vlček – Poločas rozpadu Nádražní 30, 702 00 Ostrava po–pá 10–18 h +420 596 117 312 info@antikfiducia.com
http://antikfiducia.com Duše a světlo, smrt a temnota, cesta a kruh, strach a naděje – témata, která provázejí tvorbu mladého
vizuálního umělce Jana Vlčka už od začátku jeho studií na **Slezské univerzitě**. V posledních pěti letech se posluchač...